
 Verslag vergadering Tiens Netwerk Milieu (TNM) 

 Donderdag 1 januari 2024 

 “Verslag onder voorbehoud van goedkeuring op de volgende algemene vergadering.” 

 Aanwezige  stemgerechtigde  leden:  Tom  Van  Elst,  Filip  Bolleire,  Isabelle  Meerkens, 
 Ingrid  De  Tandt,  Marcel  Jonckers,  Roel  Bouduin,  Chris  Stryckmans,  Nancy  Vogels, 
 Caroline Meyers 

 Aanwezige niet-stemgerechtigde leden:  John Vankeijenberg,  Berty Goudriaan, 

 Verontschuldigde  stemgerechtigde  leden:  Annemie  Van  Aerschot,  Roger  Daenen, 
 Alexander Vandermeulen, Marc Hanssens 

 Verontschuldigde  niet-stemgerechtigde  leden:  Peter  Claessens,  Liesbeth 
 Vanderloock 

 oOoOoOo 

 1.  Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 De  verslagen  van  november  en  december  2023  worden  goedgekeurd.  Enkele 
 opmerkingen: 

 ●  In het verslag van december stond iets over het onvergund kappen van 
 bomen. Roel zegt dat veel mensen waarschijnlijk niet op de hoogte zijn van de 
 wetgeving hieromtrent, zeker omdat de regels in Tienen strenger zijn dan de 
 Vlaamse. Zie de  website van de stad Tienen  voor meer  info. 

 ●  Ook over de regels rond verharding van (voor)tuinen is er blijkbaar veel 
 onwetendheid. Misschien kunnen we daar eens iets rond doen? Zie voor meer 
 info het  omgevingsloket Vlaanderen  . 

 2.  Masterplan Vianderdomein 
 Dit punt kwam op de vergadering van december 2023 al ruim aan bod. Voor 
 meer info, zie de  website van de stad  . 

https://www.tienen.be/kappen-van-bomen-en-groenelementen
https://www.omgevingsloketvlaanderen.be/mijn-project/kleine-werken-op-en-rond-een-gebouw/verhardingen-terras-oprit-overwelving-gracht-kunstgras-kiezels
https://www.tienen.be/masterplan-viander


 3.  Vervuiling vijver Rozendaalbeekvallei, vlakbij De Gors 
 Onlangs stelden Raf Nilis en John Van Keijenberg vervuiling vast in de vijver 
 in het natuurreservaat van NP, de Rozendaalbeekvallei. Er was bruine 
 viezigheid te zien en het stonk er naar riool. John heeft dit dan gemeld aan de 
 stad. Later is hij nog eens terug gegaan, maar de vijver was toen bevroren. Hij 
 zag nog wel een bruine vlek en iets wat leek op een olievlek – maar dat 
 laatste kan evengoed een soort bacterie zijn geweest die een gelijkaardig 
 effect veroorzaakt op het water. Dat was echter niet te checken wegens de 
 vrieskou. Berty bespreekt dit nog eens met Peter en zal een ploeg van de 
 politie vragen ter plaatse te gaan (als de vijver is ontdooid). 

 4.  Nieuwe overeenkomst met de stad 
 Voor de periode 2021-2023 was er een overeenkomst met de stad over de 
 betoelaging van de netwerken. Die bepaalde dat elk netwerk per werkingsjaar 
 een toelage zou krijgen van 1000 euro, mits aan bepaalde voorwaarden werd 
 voldaan. Voor de periode 2024-2025 wordt nu opnieuw zo’n overeenkomst 
 opgesteld. Berty stelt voor het Netwerk Milieu een nota op om dit in orde te 
 brengen. In februari komt dat op het schepencollege en vervolgens op de 
 gemeenteraad. 

 5.  Financieel verslag en werkingsverslag 
 Berty vraagt nog de toelage van 1000 euro aan voor 2023. Ze heeft al een 
 werkingsverslag geschreven en John bezorgt haar het financieel verslag. Dan 
 kan dat ook worden voorgelegd aan het schepencollege. 

 6.  Tienen in bloei 
 Het Netwerk Milieu is opnieuw ingeschreven als deelnemer aan Tienen in 
 bloei. Dit gaat door op zaterdag 27 april 2024 van 10.00 – 18.00 uur. We gaan 
 daar staan met een infostand met de focus op vergroening en ontharding. We 
 organiseren weer een quiz met leuke prijzen. Dit keer gaan de vragen over (de 
 regelgeving rond) het kappen van bomen, het verharden van (voor)tuinen, 
 wandelafstanden in de stad … (zie ook punt 1). 
 De volgende leden doen alvast mee die dag: Roel, Tom, Ingrid, Isabelle en 
 Chris (onder voorbehoud). 

 7.  Varia 
 ●  Tom is benaderd door een onderzoekster van de KUL om met het 

 netwerk mee te doen aan een  onderzoek  , namelijk om  te zien hoe zo’n 
 groep mensen overlegt en tot beslissingen komt. Kandidaten om 
 hieraan mee te doen: Tom, Roel, Marcel, Filip (onder voorbehoud), 
 Caroline-Marie, Caroline en Chris. Tom neemt contact met haar op om 
 een datum vast te leggen. 

 ●  Er was wat verwarring ontstaan over de  nieuwjaarsreceptie  (Ingrid, 
 Chris en Caroline hadden vandaag al hapjes mee), maar die gaat dus 
 door op 1 februari in De Gors. 



 ●  De Klimaatalliantie Tienen (KAT) heeft drie bedrijfsbezoeken 
 georganiseerd met de focus op de klimaatmaatregelen die de bedrijven 
 al hebben genomen of van plan zijn te nemen. De bezoeken aan Kim’s 
 Chocolates en de Tiense Suiker zijn al achter de rug, maar het derde 
 bezoek aan AtelierO  (Esperantolaan 7)  is gepland  op zaterdag 27 
 januari van 10.00-12.00 uur. Er zijn nog enkele plaatsen vrij. Deelname 
 is gratis, inschrijven verplicht. Meer info vind je op de  Facebookpagina 
 van de KAT  . 

 ●  Elke eerste vrijdag van de maand is De Gors open vanaf 19.00 uur. 
 Meestal wordt er dan ook een activiteit georganiseerd. Volgende maan 
 (op 2 februari) geeft Tom Van Elst er een  lezing over  geveltuintjes  . 
 Start om 19.30, toegang gratis. 

 ●  Op zaterdag 30 maart van 11.00-18.00 uur organiseert de Fietsersbond 
 Tienen de  eerste editie van het Fietssalon  in de Manege.  Met 
 fietshandelaars en herstellers, Kringwinkel, Toerisme, politie, 
 graveeractie, infostands over verzekeringen en leasen, verhalen over 
 fietsvakanties … En ook de inwendige mens wordt niet vergeten dankzij 
 een Fietsersbondbar en een eetkraam van Streetfood. 

 ●  Er zijn de laatste tijd  everzwijnen  gesignaleerd in  Kumtich en 
 Willebringen. Roel vermoedt dat ze zijn opgeschrikt door een drijfjacht 
 in het Meerdaalwoud e.o. enige tijd geleden, maar dat ze na korte tijd 
 wel weer zullen terugkeren naar hun vertrouwde stek. Wat doe je best 
 als je een of meer everzwijnen tegenkomt tijdens je wandeling of 
 fietstocht? Euh, niets. Ze hebben meestal schrik van mensen en zullen 
 je normaal niet benaderen. Ze zijn enkel gevaarlijk als ze zich bedreigd 
 voelen (bv. als ze jongen hebben). Weglopen heeft geen zin, want ze 
 lopen sneller dan jij  😉  Heb je een hond aan de lijn,  laat die dan los. 

 ●  In de Gilainstraat (en op nog een paar plaatsen in de stad), zijn de 
 straatbomen  wel heel drastisch gesnoeid. Dat lijkt  ons toch nergens 
 voor nodig en het ziet er vreselijk triestig uit. De bomen zullen er zelf 
 ook niet gelukkig mee zijn. Berty vraagt waarom dat is gebeurd. 

 ●  Filip stelt voor om eens een  infoavond  te organiseren  over wat 
 mensen zelf kunnen doen bij wateroverlast en droogte/watertekort. 
 Hele praktische zaken om problemen te voorkomen of het hoofd te 
 bieden. We kijken eens uit naar een spreker. 

 ●  Tom meldt dat de  siergrassen  die  in de kerktuin  zijn  aangeplant, 
 woekerplanten zijn. Berty geeft dit door aan de collega’s. 

 ●  Er wordt voorgesteld om een  beachvlag  te bestellen  voor het Tiens 
 Netwerk Milieu. Iedereen akkoord, John gaat hier achteraan. 

 ●  Half maart is er weer een Week van de Netheid. We kunnen dan weer 
 meedoen aan de  Grote Lenteschoonmaak  , zoals vorig  jaar. Meer info 
 volgt later. 

 ●  Marcel heeft de indruk dat er een aantal bomen zijn verdwenen aan de 
 ingang van het  Stadspark  , naast de Kronacker. Berty  doet eens 
 navraag. 

https://www.facebook.com/KlimaatalliantieTienen/posts/pfbid02hufCt9MPW2eV68rx1hz8mHjwbyDv3zTyJ8nYW1MkEA6oecTzdbmJb2CVaUgPvnK9l
https://www.facebook.com/KlimaatalliantieTienen/posts/pfbid02hufCt9MPW2eV68rx1hz8mHjwbyDv3zTyJ8nYW1MkEA6oecTzdbmJb2CVaUgPvnK9l


 Verslaggeving: Berty Goudriaan 

 BELANGRIJK 

 De  volgende  vergaderingen  vinden  plaats  op  2  februari  (De  Gors),  7  maart  (VTC 
 lokaal  4),  4  april  (VTC?),  2  mei  (Pand  10?),  6  juni  (Pand  10?),  5  september  (VTC 
 lokaal  1),  3  oktober  (VTC  lokaal  1),  7  november  (VTC  lokaal  1)  en  5  december  (VTC 
 lokaal 1). 


